



International Criminal Tribunal for Rwanda Tribunal pénal international pour le Rwanda

Arusha International Conference Centre
P.O. Box 6016, Arusha, Tanzania

Tel: +255 57 4207-11/4367-72 or +1 212 963 2850 — Fax: +255 57 4000/4373 or +1 212 963 2848

Mélanges en l'honneur de feu Laïty Kama *Essays in honor of Late Laïty Kama*

APPEL A CONTRIBUTIONS

FRANCAIS

L'équipe de pilotage du projet invite les Juristes du Tribunal pénal international pour le Rwanda (TPIR), à honorer la mémoire de feu Laïty Kama, premier président du Tribunal, en lui dédiant des Mélanges. Toute proposition de contribution à cet égard entrant dans l'un ou l'autre des trois thèmes de l'ouvrage (1/ Droit sénégalais, 2/ Droit africain, 3/ Droit international), devra être communiquée au secrétariat du projet à l'adresse du Tribunal, avant fin mai 2004. Cet appel à contributions est ouvert à l'externe, vous êtes donc invités à le diffuser aussi largement que possible.

Ce projet est piloté par un certain nombre de personnalités des mondes scientifique, politique et des droits de l'homme, notamment les professeurs Bill Schabas (Director, Irish Human Rights Center), Emmanuel Decaux (Université de Paris II, France) et le greffier Adama Dieng.

Contacts au sein du Secrétariat :

Jean-Pelé Fomété (fomete@un.org) ou Roland Adjovi (adjovi@un.org).

CALL FOR PAPERS

ENGLISH

Legal Staff of the International Criminal Tribunal for Rwanda (ICTR) are invited to honor the memory of late Laïty Kama, former President of the Tribunal through the publication of a collection of Essays. Any contribution in relation with one of the 3 main topics of the book (1/ Senegalese Law 2/ African Law 3/ International Law) is welcomed by the secretary of the project, by the end of May 2004. This call for papers is widely opened for non staff members: you are therefore kindly invited to disseminate it as widely as possible.

This project is spearheaded by a number of personalities from the academia, political and human rights communities especially Professor Bill Schabas (Director, Irish Human Rights Center), Professor Emmanuel Decaux (University of Paris II, France) and the Registrar Adama Dieng.

Secretariat Contacts:

Jean-Pelé Fomété (fomete@un.org) ou Roland Adjovi (adjovi@un.org).